



# احصل على ثلاثة أضعاف مكافآت Life واربح 200,000 نقطة كن أحد الفائزين الثلاثة المحظوظين الأكثر إنفاقاً في مجوهرات كاليان

## Boost 3X Life Rewards and win 200,000 points for 3 highest spenders at Kalyan Jewellers

### Program Terms and Conditions:

### شروط وأحكام البرنامج:

- All QNB Life Rewards Credit and Debit Cardholders are eligible for this offer
- Bonus points will be calculated based on each purchase in store with a minimum of QR 1000 per transaction
- Bonus points will be rewarded based on card type as per below table:

- جميع حاملي بطاقات QNB مكافآت Life الائتمانية مؤهلون للاستفادة من هذا العرض.
- يتم احتساب النقاط الإضافية بناءً على كل معاملة شراء في المتجر بحد أدنى 1,000 ر.ق لكل معاملة.
- سيتم منح النقاط الإضافية بناءً على نوع البطاقة وفقاً للجدول أدناه:

Product Type	Triple Points Program	برنامج النقاط المضاعفة	نوع البطاقة
<b>PRIVATE</b>	3 points for every QR 4.5 spent	3 نقاط على كل 4.5 ريال قطري يتم إنفاقه	<b>PRIVATE</b>
<b>QNB FIRST Plus</b> • QNB First Plus MasterCard World Elite • QNB First Plus Visa Infinite	3 points for every QR 5 spent	3 نقاط مقابل كل 5 ر.ق يتم إنفاقها	أوائل QNB بلس • QNB First Plus MasterCard World Elite • QNB First Plus Visa Infinite
<b>QNB FIRST</b> • QNB First World Elite • QNB First Visa Infinite	3 points for every QR 5 spent	3 نقاط مقابل كل 5 ر.ق يتم إنفاقها	أوائل QNB • QNB First World Elite • QNB First Visa Infinite
<b>RETAIL PLUS</b> • Visa Platinum	3 points for every QR 6 spent	3 نقاط مقابل كل 6 ر.ق يتم إنفاقها	الأفراد بلس • Visa Platinum
<b>RETAIL</b> • Visa Platinum • Visa Gold	3 points for every QR 8 spent	3 نقاط مقابل كل 8 ر.ق يتم إنفاقها	الأفراد • Visa Platinum • Visa Gold
<b>QNB Life Rewards Debit Cards</b>	3 points for every QR 10 spent	3 نقاط مقابل كل 10 ر.ق يتم إنفاقها	بطاقات الخصم QNB مكافآت Life

- This offer cannot be applied or availed in conjunction with any other promotion/discount/voucher in store offers, or on promotional items.
- This offer is not applicable for gold coins/bars purchases.
- The offer is not applicable for cards that are classified under SMEs and Corporate.
- The offer should be availed against single invoice for gold jewellery or diamond jewellery purchase
- Customer can choose to avail the said offer or the in-store promotion, whichever is higher
- Any successful purchases will be accumulated to select the 3 winners with most purchases at the end of the program period.
- Purchases at Kalyan Jewellers must be made between 15 August to 15 November 2024, with the posting date before 30 November 2024.
- The 3 winners will be notified through QNB's official communication channels by 15 December 2024.
- QNB staff is eligible for the program.
- By accepting the prize, each customer agrees to participate fully in a public relation events and other publicity that may be organized by QNB in the relation to the award, otherwise the customer should notify QNB that he/she disagree to participate in the public event and wishes to be excluded.
- QNB reserves the right to disqualify any customer name from receiving the prize, if, in its sole discretion, it is found to have violated any of these terms and conditions, close their credit card/current accounts with QNB at the time of the prize rewarding or have been convicted for any type of crime or any other applicable laws with prior approval from Ministry of Commerce and Industry.
- There is no cash alternative to the campaign's rewards.
- QNB shall not be responsible or liable for any system failure, product variation, cancelation, additional fees incurred or service quality provided by Kalyan Jewellers and/or its partners.

- لا يمكن تطبيق هذا العرض أو الاستفادة منه بالتزامن مع أي عرض ترويجي/خصم/قسمة أخرى في المتجر، أو على العناصر الترويجية.
- لا ينطبق هذا العرض على مشتريات العملات/السيبائك الذهبية.
- لا ينطبق العرض على البطاقات المصنفة ضمن فئة الشركات الصغيرة والمتوسطة والشركات.
- ينبغي الاستفادة من العرض مقابل فاتورة واحدة لشراء المجوهرات الذهبية أو الماسية.
- يمكن للعميل اختيار الاستفادة من العرض المذكور أو العرض الترويجي في المتجر، أيهما أعلى.
- سيتم تجميع أي مشتريات ناجحة لاختيار الفائزين الثلاثة الأكثر إنفاقاً في نهاية فترة البرنامج.
- يجب إجراء عمليات الشراء في كاليان للمجوهرات في الفترة من 15 أغسطس إلى 15 نوفمبر 2024، على أن يكون تاريخ قيد المعاملة قبل 30 نوفمبر 2024.
- سيتم إخطار الفائزين الثلاثة من خلال قنوات الاتصال الرسمية لـ QNB بحلول 15 ديسمبر 2024.
- موظفو QNB مؤهلون للبرنامج.
- من خلال قبول الجائزة، يوافق كل عميل على المشاركة الكاملة في فعاليات العلاقات العامة والدعاية الأخرى التي قد تنظم من قبل QNB فيما يتعلق بهذه الجائزة، وإلا فإنه ينبغي على الفائز أن يخطر البنك بعدم موافقته واستثنائه من ذلك.
- يحتفظ QNB بحق استبعاد أي فائز من استلام الجائزة إذا تبين، وفقاً لتقدير البنك وحده، أن ذلك الفائز قد انتهك أي بند من هذه الشروط والأحكام أو إذا قام بإغلاق حساب بطاقته الائتمانية /حسابه الجاري لدى QNB في وقت منح الجائزة أو إذا تمت إدانته بأي نوع من الجرائم أو خرق لأي قوانين أخرى معمول بها وذلك شريطة الحصول على موافقة مسبقة من وزارة التجارة والصناعة.
- لا يوجد بديل نقدي لجوائز الحملة.
- لن يكون QNB مسؤولاً عن أي فشل في النظام أو تغيير في المنتج أو الإلغاء أو الرسوم الإضافية المتكبدة أو جودة الخدمة المقدمة من قبل كاليان للمجوهرات و/أو شركائه.

17. QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to continue this offer, as result of any "Force Majeure Event". "Force Majeure Event", in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of QNB including amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.
18. QNB will be entitled on its sole discretion and without providing prior notice to change or modify or cancel any of the terms of this campaign or terminate it without liability, after obtaining MOCI's approval.
19. The bank and also Kalyan Jewellers reserves the right for a final decision in case any discrepancy arises.
20. The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar. Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.
21. All other terms and conditions shall refer to [Life Rewards Program Terms and Conditions](#).

17. لن يعتبر QNB منتهكاً لالتزاماته أو ملزماً بمواصلة تقديم هذا العرض إذا حال دون ذلك حادث من أحداث القوة القاهرة. وتعني عبارة "حادث قوة القاهرة" في هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للبنك، بما في ذلك ضمن أشياء أخرى، الإضرابات والنزاعات العمالية الأخرى، أو قوانين أو لوائح أي هيئات حكومية أو وطنية عليا أو سلطات داخل أي ولاية قضائية وأي انقطاع للعمل في أي من وسائل النقل أو في الموانئ أو المطارات، أو حوادث القضاء والقدر، أو الأعاصير، والظروف الجوية الأخرى، والإضرابات، أو غيرها من الاضطرابات الصناعية، أو الحروب، أو أحداث الشغب أو التخريب أو أعمال الأعداء، أو أعمال الإرهابيين أو عنف العصابات، أو الفيضانات أو غيرها من الكوارث الطبيعية. وفي مثل هذه الظروف، يكون البنك قد أحلّى مسؤولياته تلقائياً تجاه الأشخاص المؤهلين دون حاجة لإعطاء إشعار.
18. يحتفظ QNB بالحق، وفقاً لتقديره المطلق ودون تقديم إشعار مسبق، في تغيير أو حذف أو الإضافة إلى أي من هذه الشروط والأحكام أو إنهاء الحملة الترويجية، بعد الحصول على موافقة وزارة التجارة والصناعة.
19. يحتفظ البنك وكليان للمجوهرات بالحق في اتخاذ قرار نهائي في حال وجود أي تناقض.
20. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر في وتسوية أي نزاع ينشأ عنها أو يتعلق بها أياً كان نوعه.
21. يتعين الرجوع إلى شروط وأحكام برنامج مكافآت [Life](#) بخصوص جميع الشروط والأحكام الأخرى.